
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ  
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ  
ΠΡΑΚΤΙΚΟ 5ης  ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ 
 
 
   Το Περιφερειακό Συμβούλιο Έρευνας και Καινοτομίας Ανατολικής Μακεδονίας – Θράκης, όπως 
συγκροτήθηκε με την υπ’ αριθμ. οικ. 371280/5162 /12-12-2022 απόφαση του Περιφερειάρχη 
Ανατολικής Μακεδονίας – Θράκης (ΦΕΚ: 1173/Υ.Ο.Δ.Δ/16-12-2022) συνήλθε σε συνεδρίαση στις 19-
07-2023 ημέρα Τετάρτη και ώρα 10:30 μ.μ. δια ζώσης και με τηλεδιάσκεψη μέσω της πλατφόρμας e-
presence, σύμφωνα με την πρόσκληση που κοινοποιήθηκε στα μέλη του στις 01-07-2023. 
Στην ανωτέρω συνεδρίαση παρέστησαν οι κάτωθι: 
 

1. Μαρία Γρηγορίου 

Aντιπρύτανης ΔΠΘ, Καθηγήτρια 
του Τμήματος Μοριακής Βιολογίας 
και Γενετικής του ΔΠΘ (τομέας 
αιχμής 2) 

Πρόεδρος 

2. Γεώργιος Παυλίδης 

Δρ. Ηλεκτρολόγος Μηχανικός και 
Μηχανικός Υπολογιστών ΔΠΘ, 
Διευθυντής Ερευνών (Ερευνητής 
Α΄) Ερευνητικό Κέντρο 
Αθηνά/Παράρτημα Ξάνθης. 
(τομέας αιχμής 4) 

Αντιπρόεδρος 

3. Χριστίνα 
Παπαγεωργοπούλου 

Καθηγήτρια του Τμήματος Ιστορίας 
και Εθνολογίας του ΔΠΘ (τομέας 
αιχμής 5) 

Γραμματέας 

4. Αντώνιος Γαστεράτος 

Καθηγητής του Τμήματος 
Μηχανικών Παραγωγής και 
Διοίκησης του ΔΠΘ (τομέας αιχμής 
1) 

Τακτικό 

5. Γεώργιος Μπρούφας 
Aντιπρύτανης ΔΠΘ, Καθηγητής 
ΔΠΘ Τμήμα Αγροτικής Ανάπτυξης 
(τομέας αιχμής 3) 

Τακτικό 

6. Εμμανουήλ Κουτράκης Ερευνητής Α’ ΕΛΓΟ ΔΗΜΗΤΡΑ 
ΕΘΙΑΓΕ ΙΝΑΛΕ (τομέας αιχμής 3) Τακτικό 

 
7 Βασίλειος Διαμαντής 

Εκπρόσωπος του Πανελληνίου 
Συλλόγου Διπλωματούχων 
Μηχανικών Περιβάλλοντος 
(ΠαΣΔΜηΠ) Δρ. Μηχανικός 
Περιβάλλοντος 

Τακτικό 

8. Μάριος Ζήκος Πτυχίο στην Επιστήμη 
Υπολογιστών, Ιδ. Υπάλληλος Τακτικό 

9. Χρήστος Σπανδωνίδης 
Δρ. Μηχανικός - Εφαρμοσμένα 
Μαθηματικά και Μηχανική,  Chief 
Technology Officer), Ιδ. Υπάλληλος 

Τακτικό 

 
Συμμετείχαν επίσης, ο κ. Χρήστος Πάρτσιας, Προϊστάμενος του Τμήματος Έξυπνης 
Εξειδίκευσης & Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης  του Περιφερειακού Ταμείου Ανάπτυξης και ο 
κ. Ιωάννης Κεσανλής, στέλεχος της Μονάδας Α, της Ειδικής Υπηρεσίας Διαχείρισης του 
Προγράμματος «Ανατολικής Μακεδονίας, Θράκης». 



Χρέη Γραμματέα του Συμβουλίου εκτελεί η κα Άρτεμις Τσολάκη, Προϊσταμένη του Τμήματος 
Απασχόλησης, της Διεύθυνσης Δια Βίου, Απασχόλησης, Εμπορίου και Τουρισμού, της 
Περιφέρειας Ανατολικής Μακεδονίας και Θράκης.  
Αφού διαπιστώθηκε απαρτία, άρχισε η διαλογική συζήτηση των θεμάτων της ημερήσιας 
διάταξης:   
1ο Θέμα: Ενημέρωση για την πορεία σχεδιασμού και οργάνωσης των εργαστηρίων 
επιχειρηματικής ανακάλυψης από τις συμβουλευτικές ομάδες που ορίστηκαν με το πρακτικό 
της 2ης συνεδρίασης του ΠΣΕΚ και συγκεκριμένα από τις συμβουλευτικές ομάδες Αειφόρου 
Ενέργειας, Υλικών-Κατασκευών-Βιομηχανίας, Αγροδιατροφικής Αλυσίδας και Ψηφιακών 
Τεχνολογιών.  
 
Το λόγο πήρε ο κ. Βασίλειος Διαμαντής,  μέλος της συμβουλευτικής ομάδας της Αειφόρου 
Ενέργειας, ο οποίος έθεσε ερωτήματα αναφορικά με τη διεύρυνση των υποομάδων.  
Η Πρόεδρος ενημέρωσε στα μέλη του ΠΣΕΚ, ότι έχει αποσταλεί επίσημη επιστολή στα 
Επιμελητήρια για ενδεχόμενη συμμετοχή τους στις υποομάδες αυτές, και αναμένουμε τυχόν 
ενέργειές τους. Προτεραιότητά μας είναι, η κάθε υποομάδα να αξιολογήσει τα δεδομένα που 
έχει στη διάθεσή της και να εστιάσει στη διαμόρφωση του κειμένου βάσης.  
Επανέλαβε επίσης ότι οι ομάδες αυτές οφείλουν α. να εξειδικεύσουν το κείμενο της Εθνικής 
Στρατηγικής Έξυπνης Εξειδίκευσης Έρευνας και Καινοτομίας της νέας Προγραμματικής 
Περιόδου 2021-2027 ανά Τομέα S3 και να προσαρμόσουν τη Διαδικασία Επιχειρηματικής 
Ανακάλυψης στις τοπικές ιδιαιτερότητες β. να εντοπίσουν και να ιεραρχήσουν τις θεματικές 
προτεραιότητες στο τομέα αρμοδιότητας τους γ. να αξιολογήσουν τα αποτελέσματα των 
δράσεων της περιόδου 2014- 2020.  
Ο Κ. Κεσσανλής τόνισε ότι η εξειδίκευση της στρατηγικής αποτελεί αντικείμενο των 
Εργαστηρίων Επιχειρηματικής Ανακάλυψης.  
Τέλος, η Πρόεδρος υπογράμμισε ότι θα πρέπει να διαφυλάξουμε τη διάκριση ανάμεσα στο 
ΠΣΕΚ, τις ΣΟΕ και το Οικοσύστημα.   
 
2ο Θέμα: Συνάντηση με τον κ. Χρήστος Γιορδαμλή σε συνέχεια της υπ’ αριθμ. πρωτ.: 24/20-
05-2023  επιστολής του Δικτύου Συνδέσμων Βιοτεχνιών & Βιομηχανιών ΑΜΘ, η οποία 
επισυνάπτεται στην πρόσκληση 
 
Ο κ. Γιορδαμλής ενημέρωσε το συμβούλιο για τα προβλήματα που αντιμετωπίζουν οι 
επιχειρηματίες της περιοχής μας, αναλύοντας διεξοδικά τα θέματα που έθιξε το Δίκτυο 
Συνδέσμου Βιοτεχνιών & Βιομηχανιών ΑΜΘ στην επιστολή του.  
Το λόγο πήρε ο κ. Διαμαντής ο οποίος υπογράμμισε τη σπουδαιότητα της συνάντησης αυτής 
και της συνεργασίας που οφείλει να αναπτυχθεί ανάμεσα στο ΠΣΕΚ και των επιχειρήσεων. Η 
Αντιπρόεδρος πρόσθεσε ότι πέρα από τα δομικά προβλήματα που αντιμετωπίζει ο κλάδος, 
η συμμετοχή τους στα Εργαστήρια Επιχειρηματικής Ανακάλυψης θα συμβάλει στη 
διατύπωση προτάσεων σύμφωνα με τις πραγματικές τους ανάγκες.  
 
 
 
 
 



 
Μη υπάρχοντος άλλου θέματος στην Ημερήσια Διάταξη, η συνεδρίαση ολοκληρώθηκε. 
 
Πέρας συνεδρίασης 12:30 π.μ. 
 
 
Η Γραμματέας        Η Πρόεδρος 
 
 
Χριστίνα Παπαγεωργοπούλου     Μαρία Γρηγορίου 
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